
得法翻译报价单

上海得法翻译有限公司是一家技术力量雄厚、质量体系完善、人力资源丰富的专业翻译公司。公司专注法律、金融和技术翻译，其中法律翻译是公司的王牌业务，实力斐然。

以下参考报价供您初步费用评估，最终价格视翻译量、翻译用途、文件难度、质量要求、交稿时间、排版要求等因素确定。（仅为中译英，其他语种和翻译方向请单独询价。）

类别	单价（人民币/字）
法律1	0.32
法律2	0.58
金融	0.32
医学	0.28
专利	0.28
工程/技术	0.28

法律1 通用类质量要求，由具有法律专业教育背景以及5年以上律所翻译经验的译员互审

法律2 签署版法律文件质量要求，由精通中英双语的专业律师翻译，或者由10年以上律所翻译经验的译员初译+律师审阅

涉及细分行业专业知识的，如金融、医学、建筑、石油、化工、环保、计算机、通信、机械、电子、交通、食品、航空，由5年以上具有相关行业教育背景/工作经验的译员互审

大型项目优惠：

如果是一个独立/密集项目的全程翻译，我们将与客户个案协商确定价格和收费方式。

有关更多报价信息，请随时与我们联系。我们将根据每一客户的具体情况和要求，提供具有竞争力的客户化解决方案。

陈小姐 电话：021 52955280 手机/微信：186 1650 3382 邮箱：lucy.chen@delawtrans.com

DeLaw Translation Quotation

Shanghai DeLaw Translation Co., Ltd. offers professional quality language solution at the most favorable rate. DeLaw offers unmatched professionalism and cost efficiency in legal translation.

Please find our reference rates below to facilitate your cost estimate (for Chinese to English only, other language pairs will be quoted separately; final price will be determined by the following factors: volume of content, timeframe required, complexity of content, quality required and other specific requirements of clients):

Category	Rate (RMB/word)
Legal 1	0.32
Legal 2	0.58
Financial	0.32
Medical	0.28
Patent	0.28
Engineering/Technical	0.28

Legal 1 Translation/proofreading by senior legal translators with law firm experience (for general use)

Legal 2 Translation by bilingual lawyer or by senior legal translator + lawyer proofreading (~100% legal accuracy, law firm quality)

Translation/proofreading by technical translators with 5+year translation experience in specific field of financial, medical, construction, petroleum, chemical, environmental protection, computer, communication, machinery, electronics, transportation, food, aviation, etc.

We also offer favorable rates and value-added services for long-term clients and large projects.

Please feel free to contact us for more information about price quote. We will get back to you with the best solutions.

Lucy Chen

Tel: 86 21 52955280 Mobile/WeChat: 186 1650 3382 Email: lucy.chen@delawtrans.com